
Protokoll fra styremøte tirsdag 19. september kl   20.00 

Tilstede: Trude T. Gulbrandsen, Asbjørn Oppdal, Jan frode Holltrø, Ruth Auran, Bjørn Steinshaug, 
Elin Flataune og Tina Nypen 
 
Forfall: Aina Westberg, Hilde Nordtiller, Bjarte Kulseth og Thea Indrebø 
 
Saksliste 
Sak 1 – 7/23: Godkjenning av protokoll fra styremøte 6/23. 

- Godkjent 
 
Sak 2 – 7/23: NM for damer 

- Trude orienterer. Alt i alt et vellykket arrangement med god hjelp fra banen og dugnadsånd. 
Damegruppa sentralt er nedlagt, men det har trolig lite betydning for oss lokalt. Det er opp til 
hver bane å opprettholde sin damegruppe. 

 
Sak 3 – 7/23: Landsråd 10. september 

- Oppsummering fra Landsråd v Asbjørn.  Notat fra landsråd og rapporten oversendes til 
styremedlemmene. 

- Hovedtema var banestruktur og rapporten fra Oslo Economics. 
- Arbeidet med terminlista 2024. Går mot 1 eller flere sesongstengte baner på sør/Østlandet. 

Vi får en ekstra v75 omgang (Super Saturday) pga stor hestepopulasjon.  
- Oppdatering om grensepasseringer. Garantien er nå stilt, og økt garantirammen til 500.000 

kr. Når midlertidig importgodkjenning er godkjent er det klart for å skrive ut papir for å reise 
til Sverige. 

 
Sak 4 – 7/23: Utviklingskonferansen 8. september 

- Oppsummering ved Tina. Bra konferanse hvor mange gikk ut med positivitet og ønske om å 
gjøre noe mer for travsporten. 

- Foredrag hvor fokus var nettverksbygging og omdømmebygging. 
- Vi må bli bedre og mer synlig i sosiale medier. Vise fram det positive, men også være ekte. 

Biri leide inn et firma for å promotere NM. De informerte om at travet har mye å gå på, og er 
veldig lite synlig. 

 
Sak 5 – 7/23: Høstkonferansen 2023 

- Asbjørn orienterer om agenda for høstkonferansen. 
- Tilbudet om buss utgår da interessen for felles transport var liten. Det blir gitt reisetilskudd 

istedenfor. 
- Vi har gått for Quality Hotell Gjøvik slik at alle er samlet.  

 
Sak 6 – 7/23: Regnskap pr 31.08.23 

- Utgår 
 
Sak 7 – 7/23: Ponni derby og kriterium 15.10.23 

- Elin orienterer om løpssponsorer og en del andre sponsorer som er på plass. Tina sender e-
post til travlagsledere om noen ønsker å sponse. 

- Forslag om gensere til deltakerne. Positivt forslag. 
- Best Fannrem sponser Pizza. Det blir mat og samling utenfor kontorene.  

 
Sak 8 – 7/23: Nytt fra AS og regioner 

- Asbjørn oppsummerer fra Eiendomsselskapet. 



- Holder på å gjøre ferdig sluttoppgjør med Solberg Maskin, Ruta og følger opp garantisaker 
etter 1årsbefaring. 

- Jan Frode forteller om utviklingen av tomta Fannrem butikkutvikling ønsker. Neste trinn vil 
være å få et pristilbud samt få en vurdering av verdien på tomta. Jan Frode følger opp dette. 

- Bjørn orienterer om hva som skjer i driftsselskapet.  
 
Sak 9 – 7/23: Forbundssekretærenes kvarter 

- Utgår 
 
Sak 10 – 7/23: Eventuelt 

- Ønske om fysisk møte neste gang 
 
 
Møteslutt kl: 21.22 


